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Van de redactie 
 
“Een nieuwe lente, een nieuwe nieuwsbrief” Het is weliswaar nog geen Mei, zoals in het ‘geciteerde’ gedicht van 
Herman Gorter, maar overal zijn de lenteboden volop te zien.  
Helaas nog geen nieuw format voor onze Nieuwsbrief. Aan de invoering van een dergelijk format zitten veel praktische 
en juridische haken en ogen. Dus ook deze keer (en wellicht ook de volgende) nog een gewoon pdf-je. Hierdoor 
hebben we minder ‘ruimte’ en kunnen we geen extra onderwerpen (zoals voorheen in VOM Forum) behandelen. Maar 
we denken al wel vast vooruit. Zijn er items die jullie missen, hebben jullie tips? Meld het op nieuwsbrief@vom-
aventus.nl  
In deze nieuwsbrief een interview met onze scheidende voorzitter Jannetje Bruyns, een kennismaking met het nieuwe 
bestuurslid Jan Gerritsen en weer verschillende verslagjes van de bijeenkomsten die we als VOM de afgelopen tijd 
hebben gehad. 
 
 
Interview met Jannetje Bruyns 

Midden februari had ik een inspirerend gesprek met onze scheidende voorzitter Jannetje 
Bruyns. Na ruim 3 termijnen stopt ze als voorzitter. Jannetje start in 1999 bij Aventus om 
midden in het fusieproces van de MBO’s in de Stedendriehoek mede invulling te geven 
aan de afdeling Communicatie. Een pittige klus, met 3 fusiepartners in Apeldoorn, 
Deventer en Zutphen verdeeld over ca. 25 locaties. Jannetje bezocht destijds alle locaties.  

Het zal duidelijk zijn dat ze in de loop der jaren met heel veel mensen contact heeft gehad. 
Zelf zegt ze hierover: “Zoveel leuke en inspirerende mensen!” Ze heeft goede 
herinneringen aan het MBO én Aventus. “Het MBO is zo veelzijdig, er zitten zoveel 
facetten aan!” en “Ik ben ook heel blij met de positieve aandacht die er op dit moment is 
voor het MBO.” 

In 2013 gaat ze met pensioen, maar na een half jaar begint het te kriebelen en sluit ze zich aan bij de VOM. “Een 
Vereniging voor Oud-Medewerkers is best bijzonder in MBO-land en dat moet je in stand houden! En ik wilde contact 
houden, met de mensen, maar ook met Aventus.” 

In 2015 wordt Jannetje voorzitter. Op mijn vraag wat de mooiste/leukste ervaring bij de VOM is, antwoordt ze: “Al die 
verschillende dingen waarmee de mensen zich bezighouden na hun pensioen! Onderwijsgerelateerd of juist iets heel 
anders, zo inspirerend. Ik vind het een verrijking om al die mensen te spreken en hun verhalen te horen.”  
Jannetje wordt opgevolgd door Roy Nagel: “Leuk dat er nu eens een man voorzitter wordt!” Ze wenst Roy veel succes 
met de klus en wenst hem een mooie inspirerende tijd! En ook veel succes met de eerste grote klus, de viering van het 
vierde lustrum volgend jaar. Een deel van het werk van de voorzitter is duidelijk zichtbaar, zoals het voorzitten van 
vergaderingen. Maar daarnaast gebeurt er ook nog veel dat minder of niet zichtbaar is. Zo vertelde Jannetje me dat ze 
haar vakanties altijd plande om het vergaderschema heen!  
 
Dus, wat ga je doen met je vrijgekomen tijd, Jannetje?” Die wordt ingevuld met activiteiten die er al waren (bridge, golf, 
biljart, zingen, dialooggroep, wandelen), maar mogelijk nog met een nieuwe klus bij de Bieb in Deventer. 
Wat ze verder nog kwijt wil: “Het is zo leuk dat in de VOM alle sectoren vertegenwoordigd zijn en iedereen met elkaar 
optrekt. Wel jammer dat ondanks alle pogingen die het bestuur heeft gedaan om de VOM breder bekend te maken, er 
nog steeds mensen met pensioen gaan, die ons niet kennen! Daar ligt nog een uitdaging.” 

Jannetje, bedankt voor dit gesprek. Maar vooral ook bedankt voor je enorme inzet voor de VOM. We wensen je alle 
goeds samen met je man en familie. Veel plezier met al je andere bezigheden en tot ziens bij de VOM! 

Nell Spies 

 
 

       



 
Even voorstellen 
 

Altijd in voor wat nieuws. Liefst samen met betrokken, enthousiaste collega’s. Zo was het tijdens 
mijn 41-jarige loopbaan bij Aventus en zijn illustere voorgangers, en zo is het nog steeds. Daarom 
heb ik ja gezegd op de vraag of ik belangstelling had om plaats te nemen in het bestuur van de 
VOM.  

Een korte introductie: ik ben Jan Gerritsen, oud-docent Nederlands en Duits bij de opleidingen 
Horeca, Toerisme en Recreatie. Daarnaast heb ik allerlei interessante taken en projecten mogen 
doen binnen en buiten Aventus: taalcoach, ICT-coördinator, internationalisering, voorzitter 
sectorale examencommissie, lid Thema-adviescommissie van de SVB en projectleider van vele 
innovatieve projecten waaronder Robotisering. Sinds oktober 2019 ben ik met pensioen.  

Werk maakt een belangrijk deel van ieders leven uit. Het is daarom goed om in verbinding te blijven met de mensen 
waarmee je dat leven hebt gedeeld. De VOM faciliteert voor mij die verbinding. 

Jan Gerritsen 

 
Activiteiten 
 
Nieuwjaarsbijeenkomst 
 
De nieuwjaarsbijeenkomst van 18 januari jl. was een gezellige, informele bijeenkomst. 
Na een korte opening van Roy was er volop gelegenheid om elkaar het allerbeste te 
wensen en weer even bij te praten. Het ging er geanimeerd aan toe. De heerlijke 
hapjes en drankjes, verzorgd door de studenten van de horecaopleiding, zorgden 
voor de rest. Bijna 50 leden hadden de gelegenheid te baat genomen om het nieuwe 
VOM jaar op deze manier te beginnen.  
 
 
Innoventus 
 
Op 9 februari organiseerde VOM een workshop om ons te informeren over de nieuwe ontmoetingsplek Innoventus.  Dit 
les- en experimenteerplein is door Aventus gecreëerd om onze studenten en docenten te laten kennismaken met 
innovatieve technologieën en om nieuwe vaardigheden te verwerven. Innoventus is een samentrekking van Aventus en 
Innoveren. Innoveren is erg belangrijk door de steeds veranderende technologieën 
binnen de arbeidsmarkt.   
Binnen Aventus hebben we acht blended coaches. Joke Leenarts opent de middag 
waarna de workshops verzorgd worden door Cor, Jolijn, Elwin en Cigdem, allen blended 
coaches. Met blended coaching wordt bedoeld dat je verschillende methoden 
afwisselend en naast elkaar gebruikt: dus zowel het face to face gesprek als de 
videocoaching en het mailcontact. Het informeren van docenten over nieuwe digitale 
vaardigheden, instrueren hoe je lessen interactiever kunt maken en adviezen en 
trainingen geven zijn belangrijke taken van de blended coach. Onder hun bevlogen 
begeleiding werden we geïnformeerd hoe je zelf een podcast kunt maken en hoe nao- 
en alpha robots geprogrammeerd en ingezet kunnen worden. We leerden hoe je middels 
een VR-bril een bom onschadelijk kunt maken.   
Na afloop konden we onder het genot van een kopje koffie/ thee en een lekker stukje 
cake nog even napraten over de gezellige en leerzame studiemiddag.   
 
Annemiek Hermans 
 
Valpreventie 

Inmiddels is het een bekende activiteit. De valpreventietraining op 22 februari werd 
goed bezocht. Een activiteit waarbij het mes aan 2 kanten snijdt. Dit keer was het 
student Shaiq van de opleiding Sport en Bewegen die de instructie verzorgde om 
zo leerervaring op te doen. De cursisten leerden hoe ze op een veilige manier 
kunnen vallen en…. dat blijven bewegen de beste preventie is.  



Algemene ledenvergadering 
 Op 15 maart werd de ALV gehouden. Het was een bijzondere 
vergadering met een gevallen voorzitter, een zieke secretaris, 
een verlate penningmeester en (in de eerste instantie) vermiste 
hapjes en drankjes.  
Wat jammer dat Jannetje haar laatste ALV niet kon voorzitten, 
omdat zij ongelukkig ten val is gekomen!  
We hadden onder leiding van onze nieuwe voorzitter Roy Nagel 
een geanimeerde bijeenkomst, waarvan de notulen jullie 
binnenkort gemaild worden. 
 
 
Verzoek van de penningmeester 
Denk je nog even aan het betalen van de contributie, als je dat nog niet hebt gedaan?  
Maak €15 over naar bankrekeningnummer NL16INGB 0003290651 t.n.v. Vereniging van Oud-medewerkers ROC 
Aventus. Alvast bedankt! 
 
 

Oproep communicatiecommissie 

We zijn erg blij met alle foto’s die de leden sturen. Zo kunnen we nog wat nagenieten van de activiteiten! Omdat 
het een hele klus is voor ze daadwerkelijk op de website staan, vragen we jullie om ze aan te leveren via 
www.wetransfer.nl  Mocht dat niet lukken dan gewoon rechtstreeks via de mail. nieuwsbrief@vom-aventus.nl 


